
România, prima țară din UE care
își  vaccinează  copiii.  Un  abuz
nepermis al Statului român și un
abandon  regretabil  al  Patriarhiei
Române
Deși a devenit publică originea virusului Covid-19, conceput în laboratorul Wuhan
din China, precum și nocivitatea dovedită a vaccinului, clasa politică românească
își continuă în mod furibund campania de vaccinare, iar ignoranța celor păcăliți
întrece orice măsură. Patriarhul Daniel transmite un mesaj de felicitare copiilor
de ziua lor – 1 iunie, dar îi lasă să meargă, să fie duși ca mieii la sacrificiu, la
vaccinare. Sinodul BOR din luna februarie 2021, Sinodul Mitropolitan al Moldovei
și Bucovinei din mai 2021, nu au abordat sub nici o formă problema pandemiei
sau a vaccinului. La nivel oficial, nu a fost transmis nimic către popor, deși era de
așteptat  ca  aerul  și  ca  apa  implicarea  din  partea  Bisericii  în  atenționarea
oamenilor că vaccinul este controversat și nociv. Dacă timp de un an și jumătate
Patriarhia s-a delimitat complet de poporul aflat într-o confruntare fără precedent
privind pandemia și vaccinarea, era de așteptat ca, măcar în cazul copiilor, clerul
ortodox, în majoritatea lui, să ia atitudine și să se implice în mod direct în a opri
acest abuz extrem. Dar n-a făcut-o. De aceea, am ajuns prima țară din Europa
care a început vaccinarea copiilor. Este o palmă dureroasă și plină de rușine pe
obrazul Bisericii și al Țării, care se doresc a fi majoritar ortodoxe. Încă un examen
căzut, pe lângă celelalte din ultimii ani, printre care și cel de la Referendumul
pentru Familie din 2018, care a avut un rezultat catastrofal. Dar, când se cade și
se cedează în mod repetat în probleme vitale, de maximă valoare, atunci începe o
rostogolire liberă de conștiințe, până la dezastrul total. După ce i-am aruncat pe
copii în ideologia de gen, în pornografie, și i-am încadrat prin lege în „familia
curcubeu”, ce mare lucru mai era să îi vedem și vaccinați? Mutilați și desfigurați
sufletește, abandonați de instituția oficială BOR și de părinți iresponsabili, sunt
trimiși  și  către un experiment genetic și  intoxicați  cu nanoparticule pentru a
deveni teleghidați și ratați pentru viață și legătura lor cu Dumnezeu. O mare
răbdare pe care Bunul Dumnezeu o mai are cu noi!
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Când Pr. Iustin a tras semnalul de alarmă în februarie 2009, legat de primejdia
îndosarierii electronice prin actele de identitate, oficialii din B.O.R. au persiflat în
fel și chip această atitudine care a generat o manifestare publică în tot spațiul
ortodox și la nivelul multor oameni de știință care s-au pronunțat favorabil Pr.
Iustin și au susținut cu probe științifice acest demers. Nici nu visa, pe vremea
aceea, elita teologică și bisericească, faptul că în 2020 se va ajunge, pe fondul
cedărilor succesive în probleme grave, la o campanie de vaccinare în masă, după
același tipar conceput în anii din urmă pentru identitatea electronică. Și, în plus,
emiterea  de  către  UE,  în  2021,  a  certificatului  (pașaportului  electronic)  de
vaccinare, pentru acces liber sau preferențial în spațiul UE.

Fac mențiunea expresă că instituția patriarhală nu se poate confunda cu Biserica
din care face parte și poporul credincios și tot ce a mai rămas bun și curat în
credință, cler și popor. Administrația bisericească ca și teologia pervertită sunt
cele care încă nu au reușit să delimiteze cât se poate de clar sfera dintre știința
autentică  și  știința  politizată,  între  teologia  autentică  și  cea  acomodată  la
compromisurile acestei lumi. Un ierarh roman, întrebat de câțiva credincioși dacă
vaccinul este bun sau nu, a răspuns public că „nu a ajuns încă în cunoștință de
cauză în această problemă”, deși are și studii de medicină. În această calitate se
consideră în măsură să conducă oamenii la mântuire. Un preot din Italia întrebat
la fel de o enoriașă i-a răspuns că se poate vaccina pentru că Maica Domnului o
va ajuta să nu pățească nimic. Oare, chiar I-a scăpat lui Dumnezeu din vedere o
problemă atât de gravă a umanității, ca acest virus și acest vaccin? Doctoratele
ierarhilor și ale teologilor au sucombat perplexe, depășite la impactul atât de
inedit și agresiv al acestei pandemii? Sau toate sunt cu putință pe seama unui
popor abrutizat prin apostazia de zeci de ani, și de asaltul mediatic și psihologic,
față de care conducerea BOR nu a mișcat un deget? „După faptele lor îi veți
cunoaște”, zice Mântuitorul Iisus Hristos. Pilat s-a spălat pe mâini, recunoscând
nevinovăția Mântuitorului, dar cu toate acestea, L-a trimis la moarte. Clerul de
carton de astăzi spune la fel: „Pandemia, vaccinarea, sunt problemele medicinei și
ale științei, sunt de factură politică, nu este treaba noastră, nu ne amestecăm!”
Dar chiar și când se moare în mod dubios, și în pandemie și postvaccinare, când
sunt în joc viața și sănătatea oamenilor, nici atunci nu este treaba Bisericii? Sau
efectul “surpriză”a căzut ca trăsnetul pe un teren complet nepregătit, fapt cu
totul nejustificat pentru o instituție cu caracter eminamente misionar, profetic și
eshatologic? În cazul epidemiilor din trecut, de ciumă, holeră, tifos, care au fost
biruite prin intervenție divină,  precum și  a  bolilor  de cancer și  de orice fel,



vindecate de marii noștri sfinți: Nectarie, Efrem cel Nou, Luca al Crimeii, Ioan cel
Nou de la Suceava, Dimitrie Basarabov, Sf. Cuv. Parascheva, cum au fost posibile
interacțiunile dintre Divin și uman, dintre știință și teologie, cum au fost depășite
delimitările dintre credință și ateism, dintre Biserică și politică? Sf. Arsenie de
Capadocia vindeca și pe turci cu semnul Sfintei Cruci, și nu se mai temea de
musulmani, și nici de politică. Iubirea de Dumnezeu și de oameni era mai presus
decât  toate,  iar  credința  îi  era  cea  mai  mare  putere.  De  când  politica
îngenunchează Biserica pentru a nu mai putea lupta și apăra viața, sănătatea și
mântuirea oamenilor? Dar acum, nu politica este singura vinovată, ci prăbușirea
din credință a clerului nevrednic și prin cler a poporului care a rămas fără păstor.

În vocația harismatică a Sf. Ierarh Luca al Crimeii (+ 1961), cum a fost posibilă
sinergia  dintre  cleric  și  medic,  dintre  știința  medicală  și  Teologia  creștină a
iubirii? Cum a fost posibil refuzul de a mai opera dacă i se ridică icoana Maicii
Domnului, în plină teroare atee? Cum a fost posibil ca în cazul Sfinților Luca al
Crimeii  și  Gavriil  Georgianul  (+  1991)  să  existe  o  împotrivire  categorică  și
deschisă față de sistemul bolșevic-ateu, și să reziste până la sfârșit fără nicio
vătămare și să plece în veșnicie numai când a hotărât Dumnezeu și nu stăpânii
trecători?

Greu a ajuns această țară în care, aproape fiecare persoană procedează după cum
îl duce mintea, din lipsă de repere și de îndrumare, dar cu asumarea de riscuri
majore și grave, sau cu consecințe ireversibile. Aceasta pentru că a căzut latura
învățătorească și  conducătoare pe care o are Biserica față de credincioșii  ei.
Arhimandritul  Filotei  Zervakos  (+ 1980)  din  Grecia  spunea,  ca  și  toți  Sfinții
Părinți ai Bisericii, că nu este păcat care să nu atragă pedeapsa lui Dumnezeu, și
aduce argumente din Sfânta Scriptură și din toată istoria Bisericii pentru a dovedi
acest adevăr.

Prăbușirea moral-spirituală din ultimii 30 de ani, de la noi din țară, a făcut ca
electoratul fără lumina credinței să aleagă președinți și politicieni în conducerea
țării  care sunt  lipsiți  de credință și  fără Dumnezeu,  care au distrus țara.  În
alegerile din anul 2020 au fost aleși primari în mari orașe din țară, precum și
președinți de consilii județene, senatori și deputați care sunt străini de neam și de
credință, din partidele cele mai perverse și mai distructive de după ‘89 încoace.
Acestea s-au făcut după ce tot anul 2020, aceste partide și-au dovedit intențiile,
metodele și scopul dictatorial prin impostura medicală și vaccinul ucigaș. Acolo
unde prin voința electoratului,  acești  impostori au ajuns la conducere, aceste



localități și acești votanți nu vor putea scăpa de răspundere și de năpastele ce îi
vor ajunge, deoarece au făcut acest gest în totală cunoștință de cauză. La starea
de normalitate nu se va ajunge niciodată prin minciună, manipulare, nepăsare,
îndoială, lepădare de credință și sfidarea legilor firii. Starea de normalitate nu
poate reveni prin vaccinare și prin nici o altă măsură, atât timp cât se cultivă o
răzvrătire împotriva lui Dumnezeu și cele mai îngrozitoare forme ale păcatului.

Schimonahul Selafiil din Siberia (+ 2007) spunea că aceste forme aberante ale
păcatului desfrânării, ca cele care se legiferează și se săvârșesc în toată lumea,
nu se vor putea opri și curăți decât prin foc, ceea ce înseamnă mai mult ca sigur
războiul.  Așa  cum ne-au  pregătit  în  secret  pandemia  și  vaccinarea,  (inclusiv
lansarea programului național ,,Orașul Vaccinează Satul” – 16 iunie 2021),  așa au
deja pregătite și alte măsuri extreme la care să ne așteptăm de acum înainte.
Pentru că răul început nu mai dă înapoi. Semne că omenirea și-ar reveni spre
Dumnezeu nu se întrevăd, ci dimpotrivă. Atunci, în ce categorie se pot încadra cei
care cred că soluția pentru pandemie este vaccinarea, când însăși pandemia este
o plagă și o urgie pe care omul însuși și-a pregătit-o prin întunecarea minții și prin
practici demonice și legi care nu au mai fost concepute niciodată în existența
omului  pe  pământ?  Soluția  concretă  este  una  –  întoarcerea  grabnică  înspre
Dumnezeu  și  părăsirea  acestor  practici  satanice,  prin  care  se  urmărește
demonizarea în masă a lumii. Vaccinarea este începutul procesului de aplicare a
pecetluirii, și tocmai oamenii Bisericii nu o cred. Remediul acestei lumi nu va mai
reveni, pentru că nu se mai vrea acest lucru, și pentru că se merge programat
spre un inevitabil sfârșit.

Dar, să nu ne temem, să nu ne tulburăm! Biserica adevărată, al cărei Cap este
Mântuitorul Iisus Hristos, nu a căzut, și nu va cădea niciodată. Au căzut cozile de
topor, au căzut aceia care și-au declinat chemarea dumnezeiască pe una ingrată,
omenească. Cedarea copiilor nevinovați spre sacrificiu către Baal-ul politic prin
vaccinare și transgender, au umput paharul răbdărilor lui Dumnezeu. Niciun glas
de păstor ortodox nu s-a ridicat la nivel oficial pentru apărarea copiilor în fața
valului devastator de vieți și de conștiințe.

Dacă și după dovedirea publică a originii în laborator a virusului Covid-19 și a
nocivității  vaccinului,  mai  rămân încă creduli  în  sistemul  politico-medical,  iar
campania de vaccinare se impune vertiginos mai departe, înseamnă că anomalia
este fără leac. Și la cei ce o aplică, și la cei ce o primesc. O anomalie de tip nou, o
combinație de tehnologie și necredință, o mostră a „omului nou”, care a apărut la



orizont, un pui de antihrist. Modificarea genetică și nanoparticulele introduse prin
vaccin sunt cu efecte ireversibile, și când vor atinge concentrația maximă, omul
se va transforma iremediabil în neom și ateu. În acest caz, nu se mai poate lucra
cu argumente raționale.

Semnele și dovezile sunt deja vizibile la oamenii puterii și la cei care au făcut
compromis în credință, încă de la începutul pandemiei, prin amăgire (,,să înșele
de va fi cu putință chiar și pe cei aleși” – Matei, 24) sau pentru lucru de nimic
(interese, bani, bunuri materiale). O dată cu Covid-19, a început marea cernere.
Primele rezultate sunt devastatoare – națiuni întregi și biserici naționale au cedat
din start. A început experiența nimicitoare de vieți omenești și de credință, și nu
se concepe nici o trezire. Ne apropiem de 20000 de decese postvaccinare și peste
două  milioane  de  reacții  adverse  grave,  la  nivel  mondial,  și  totul  merge
nestingherit înainte, pentru că virusul mediatic și minciuna au reușit să reducă la
tăcere simțul critic,  credința și  adevărul.  Să ne trezim, fraților,  cât timp mai
suntem încă oameni. Dacă nu, suntem pierduți! Virusul politic este mai periculos
decât orice virus, iar fără Dumnezeu tot răul devine posibil.

O altă problemă serioasă este aceea că cei care aderă cu toată convingerea la
necesitatea  vaccinării  și  o  impun,  dar  și  cei  ce  se  vor  vaccina,  vor  deveni
prigonitori ai celor nevaccinați. La fel vor fi prigoniți și cei ce se vor împotrivi
ideologiei LGBT (A se vedea cazul Mitropolitului Neofit de Morfu – Cipru). Este
același fenomen ca cel comunist ateu, care se folosește de impostură. Aceasta
pentru că la mijloc nu mai există ca soluție discursul și dezbaterea constructive,
cu interes real de rezolvare, ci este un imperativ politic, dictatorial, la care aderă
conștient orice vaccinat și susținător al puterii politice. Vaccinarea, în termenii
actuali, nu mai poate fi un act eminamente medical-științific, pentru a fi credibil și
eficient, pentru că nu are argumente transparente și veridice, ci este un act forțat
și revendicat politic. Se folosesc ca metode de convingere pentru vaccinare –
oferte și  momeli  de manieră infantile,  umilitoare și  josnice pentru un act  de
gravitate maximă. Pandemia și campania de vaccinare revendicate și valorificate
exclusive politic, nu dau de gândit celor care au ajuns la un grad paroxistic de
îndoctrinare și manipulare. Nici faptul că în mod public, dar și cinic, se știe și se
anunță dinainte cu câteva luni fiecare nou val de coronavirus. Valurile vin și revin,
ca și sterile de urgență sau de alertă, după calculele și interesul puterii politice.
Iar teologul de serviciu din B.O.R. rămâne siderat în fața acestor “revelații”. Se
pare că pentru cei din B.O.R., Revelația și Pronia divină, aici a încetat.



Un cetățean cinstit și responsabil, trebuie să fie pe deplin conștient că, în astfel
de  condiții,  vaccinul   presupune  o  prăbușire  fără  precedent  a  conștiinței  și
condiției umane, știind riscurile majore post-vaccinare și toate celelalte elemente
dubioase ale acestei guvernări.

În paralel cu pandemia și cu campania de vaccinare, merge vertiginos înainte la
nivelul UE, al țării noastre și la nivel Mondial, campania de propagandă în masă,
mediatică și legislativă, a LGBT, adică perversitate, ideologia de gen transgender,
și multe alte aberații, atât de ieșite din comun că de multe ori nici “specialiștii”
lor nu pot ajunge la un consens asupra multora din noile concepte pe care vor să
ni le “descopere”. Care este legătura dintre pandemie și LGBT nu se întreabă nici
un vaccinist. Aceste măsuri sunt foarte ușor trecute cu vederea de vacciniști și de
cei care acreditează și susțin puterea politică. Parada gay LGBT la noi în țară va
avea loc între 9-14 august 2021, în plin post al Maicii Domnului, ca și Untold din
ultimii  ani,  de la Cluj.  Dacă te atingi de drepturile acestor minorități,  riști  o
amendă  grasă  sau  închisoarea.  Dar,  dacă  prin  aceste  parade  publice  și
ofensatoare se lezează public simțul moral cetățenesc și un Sfânt Post pentru
creștinii ortodocși, nu se mai încalcă nicio lege și nici nu există sancțiuni. În
spațiul musulman, așa ceva este de neconceput să se manifeste; la noi în țară
însă, și cu acordul tacit și laș al cadrelor de conducere din B.O.R., totul este
posibil. S-a văzut și dovedit în această direcție, poziția tranșantă a purtătorului de
cuvânt  al  Patriarhiei,  care  este  implicit  și  a  Patriarhului  Daniel,  în  privința
împotrivirii la vaccin, prilejuită de predica ținută de starețul Mănăstirii Nechit,
jud. Neamț. Toți cei care sunt împotriva vaccinării sau cu alte convingeri decât
ale  guvernului,  OMS  și  UE,  precum  și  ale  Patriarhiei,  sunt  considerați
conspiraționiști și implicit dizidenți. Nici statul, nici oficialii B.O.R., nu concep
discursul constructiv public, mediatic, științific și teologic, în probleme grave.
Dezbaterea onestă și  sinceră în aflarea adevărului și  a căilor de rezolvare în
această  provocare  fără  precedent  la  adresa  societății  omenești  nu  sunt  de
conceput pentru oamenii puterii și funcționarii din B.O.R.. Marea dramă, dar și
tragedie a momentului de față, este că și Statul și Instituția B.O.R. au abandonat
efectiv  cu  teze  și  fapte  concrete  poporul  credincios  și  l-a  vândut  oligarhiei
mondialiste care acum se joacă cu sănătatea și cu viața noastră. Pe tapet sunt
acum vaccinarea, pentru latura biologică și perversitatea, pentru latura religios-
morală,  care,  deși  sunt complementare,  se structurează și  se susțin reciproc.
Omul – trup și suflet, a ajuns să fie considerat un simplu produs de consum, supus
la experimente și vândut, pe 30 de arginți. Aceasta, în ciuda tuturor argumentelor



la nivel civic și științific, dar și a întregii tradiții creștine și a mărturiei Marilor
Sfinți și Părinți din ultimul secol, care au vorbit explicit despre tot ce trăim astăzi,
și  va  urma.  Se  deduce  că  și  aceștia  (Sfinții)  pot  fi  introduși  în  categoria
conspiraționiștilor, prin noile teze teologice. Doar Patriarhul și susținătorii lui se
consideră ca fiind repere și legalitate în B.O.R., și reprezintă singuri Biserica și
Tradiția, exact ca în cazul Papei. Pentru aceștia, poporul este exclus din Biserică,
ca factor decizional și discurs teologic.

Problema de fond nu este însă, nici pandemia și nici campania de vaccinare, ci
ideologia neo-marxistă care le stă la bază, materializată prin măsuri distructive,
biologic și spiritual, și propagate prin metode ultra – moderne de manipulare
mediatică  și  psihologică.  Deci,  avem  virusul  ideologic,  mai  periculos  decât
Covid-19, și virusul necredinței, ateu și antihrist, care vor să impună un nou mod
de viață, un om nou, o nouă paradigmă, ceva cu totul schimbat față de ce a fost
înainte. Dacă până acum s-a lucrat mai discret, mai subtil, acum s-a trecut la
măsuri  concrete,  dar tot  la fel  de perfide și  rafinate,  la nivelul  conștiinței  și
conduitei umane. Au apărut deja și măsurile și legile concrete și dure, prin care să
se vadă că acest sistem nu se mai joacă. ,,Urâciunea pustiirii” – a ajuns la limita
de sus a Puterii și ,,la locul cel sfânt” – conștiința Bisericii. Este vreo legătură
între Starea Credinței, evenimentele actuale și soarta omenirii? ESTE, și încă
foarte strânsă. Așa cum după sinodul din Creta din Iunie 2016, Ortodoxia nu mai
arată așa cum a fost înainte, tot astfel și lumea de după pandemie, nu mai este și
nu va mai fi ca înainte. Ideologia atee, perversitățile duse la extrem și răsturnările
la  nivel  de  Credință  merg mână în  mână și  se  completează  reciproc  pentru
desfigurarea totală a făpturii umane.

Oare îți trebuie studii de specialitate pentru a înțelege de ce natură este o astfel
de schimbare totală? Chiar putem crede că aici este opera lui Dumnezeu? Că
acești oameni și metodele lor sunt o lucrare divină spre binele și fericirea omului?
Să nu ne amăgim atât de ușor! Milioane de copii din Africa și din alte părți ale
lumii sunt subnutriți și mor de foame, iar miliardele de dolari și de euro sunt
irosite pe toate nebuniile celor puternici. Patriarhul Daniel nu cunoaște aceste
realități? Chiar nu pricepe că tocmai aceștia alcătuiesc adevărata conspirație de
distrugere a omului și a credinței? Nu a simțit-o concret în timpul pandemiei, la
pelerinajul Sf. Dimitrie, și în alte împrejurări? Câți ortodocși au murit nespovediți
și neîmpărtășiți în spital și acasă, în Starea de urgență, în anul 2020, ca măsură
abuzivă din partea puterii? A existat vreo atitudine critică, vreo intervenție? Cine



răspunde de acești credincioși plecați în veșnicie, fără nici un căpătâi? De ce?!
Pentru că locul Patriarhului și al Sinodului l-au luat pentru un an de zile Iohanis,
Arafat,  Rafila,  Orban,  Ciolacu  și  toată  clica  lor  din  teritoriu.  Își  asumă
răspunderea, în calitate de Patriarh (părinte) al Bisericii Române și al tuturor
ortodocșilor din această țară,  implicit  al  copiilor,  de reacțiile  adverse sau de
decesele ce ar putea decurge din vaccinarea la copii? Nu are nici o competență,
nici un cuvânt, nici o datorie de a interveni la acest nivel? Nu dispune de oameni
de știință, medici și cadre medicale în toată România și în străinătate, pentru un
discurs științific și teologic la nivel înalt pe această temă? Și nici cu clerici și
teologi din alte Biserici Ortodoxe? Pentru un an de zile, B.O.R. a fost decapitată și
a dezarmat fără luptă, știind foarte bine ce va avea de pierdut. Pentru reușita
guvernanților ca în noaptea de Sfintele Paști 2020 să se impună regula pentru
Slujba Învierii – preotul singur cu dascălul în biserica goală de credincioși, cei de
la  putere  merită  nota  10  la  științele  politice,  de  propagandă,  manipulare
mediatică, terorism psihologic și impostură. Notarea pentru prelați și casnicii lui
Dumnezeu să și-o dea singuri.

Și, cu toate acestea, Patriarhul Daniel, prin Vasile Bănescu, purtătorul de cuvânt
al Cancelariei patriarhale și prin alți câțiva preoți de duzină, susțin campania de
vaccinare ca fiind o soluție viabilă.

Teza că în pandemie și  vaccinare știința medicală nu are nici  o tangență cu
teologia și cu Biserica mi se pare cea mai grosolană aberație și erezie a teologiei
actuale legată de om. Din cauza acestor forme extreme de apostazie, astăzi se
pierd vieți omenești, rămân mutilați sufletește oameni și copii nevinovați și nimeni
nu face nimic. În Grecia, unde s-a impus, ca dictat politic, Slujba de Înviere să
înceapă la orele 20:00 pentru a se încheia la ora 02:00 pentru că s-a încălcat
regula de către unii preoți și mitropoliți, Sinodul grecesc a luat măsuri, i-a tras la
răspundere, iar câțiva mitropoliți  au oprit de la slujbă pe acei preoți care au
încălcat legea. Acești doi viruși de factură apocaliptică, virusul ideologic antihrist
și virusul răsturnărilor firii LGBT, pe fondul cedării masive a credinței, din partea
celor ce trebuiau să fie „sarea pământului și lumina lumii”, au adus omenirea aici
unde se  vede.  Cine  vrea  să  vadă și  să  creadă altceva  decât  aceste  realități
concrete să o facă pe răspunderea lui. Bine ar fi însă dacă ar face aceasta în
deplină cunoștință de cauză. Valul cu care ne confruntăm, este de o amploare și
gravitate fără precedent. Este pornit și nu sunt semne că se mai întoarce, iar
consecințele  sunt  iremediabile  la  nivel  existențial,  genetic  și  de  credință.  Ca



dovadă că sunt cetățeni care de la început au crezut în sistem și nimeni nu îi mai
poate întoarce cu nici o dovadă, înapoi, niciodată. Unii au plătit deja cu viața și cu
sănătatea lor aceste nesăbuințe. Să semnezi o declarație că pentru vaccine îți
asumi orice răspundere,  inclusive decesul,  este ceva ieșit  din comun, iar din
partea puterii, o sfidare de aceeași natură.

Recent,  Parlamentul  României  a  aprobat  sistemul  de  telefonie  5G  pentru
România, cel mai nociv dovedit, după ce oameni de specialitate din toată lumea
au depus mărturie și dovezi științifice despre nivelul exagerat de radiații care va
afecta sănătatea și  viața oamenilor. Acesta este statul român, în care își  mai
păstrează încrederea, încă, destui creduli, până ce le va pune la prăjit ce le-a mai
rămas din creier, după ce s-au și vaccinat, sau au de gând s-o facă.

Omul  actual  a  pus  toată  știința  și  tehnologia  împotriva  lui  Dumnezeu  și  a
distrugerii persoanei. Lucifer a făcut la fel, a vrut să fie Dumnezeu. La turnul
Babel s-a procedat la fel, și toți dictatorii din istorie s-au crezut dumnezei. Păcat
că istoria umanității și realitățile din trecutul Bisericii, precum și evidența din
zilele noastre, concretizate prin Sfinți și faptele lor minunate, nu mai au putere de
a convinge pe cei virusați și  otrăviți  de aceste răsturnări covârșitoare. Trufia
omenească a ajuns ca un drog mortal, sinucigaș, prin care omul acceptă cu toată
ușurința  să  se  autodistrugă.  Magia  tehnologică,  sinteză  între  inteligență  și
demonism și-a  dat  arama pe  față,  dar  a  trecut  și  la  atac.  Semnele  se  văd.
Victimele au început să apară. La orizont – supraomul, mai clar omul demon, omul
împotriva lui Dumnezeu. Să ne ferească Bunul Dumnezeu de această năpastă.

Cine a orbecăit de la început, orbecăind a rămas și acum. Cine a stat în mod
exagerat pe “tembeliziunile” aservite puterii, și-a predat discernământul pe cele
mai grosolane și inepte minciuni. Implicit și Credința. Extrem de dureros este însă
faptul că, dacă nu ai lumina Credinței, nimeni și nimic nu te poate ajuta astăzi să
înțelegi că pandemia a avut ca scop explicit vaccinarea “profețită” și planificată
chiar în mod sfidător și public de mulți dintre magnații lumii.

Cei  obsedați  de  fobia  conspiraționiștilor,  nu  se  lasă  convinși  nici  măcar  de
evidența pură și zdrobitoare a faptelor deja împlinite. Cei care deveniseră numai
trup pe vremea lui Noe, nu au crezut că vine potopul decât în clipa în care au
început revărsările de ape, când nu au mai putut face nimic.

La același capitol se înscriu și ecumeniștii de toate categoriile care nu cred că



această  erezie  va  conduce  la  o  singură  religie  mondială,  prin  distrugerea
Ortodoxiei,  chiar  cu  declarația  publică  făcută  de  Patriarhul  Bartolomeu,  de
prăznuirea Sf. Apostol Andrei din 30 noiembrie 2020 ,,că unirea ortodocșilor cu
catolicii se va realiza cu orice preț, oricât ar părea aceasta o utopie pentru unii”.
Sfântul  Apostol  Toma  nu  a  crezut  până  ce  nu  a  văzut  și  pipăit.  Acești
necredincioși nu vor să creadă, nici pe văzute, nici pe pipăite – morții din spitale,
protocoale ucigașe venite de la OMS și  aplicate orbește,  în mod groaznic de
iresponsabil de cadre medicale inepte și devastate moral.

Dacă “sarea” s-a stricat – credința, se strică elita societății, lăsată de Dumnezeu
să aibă grijă de un popor atât de minunat și evlavios, precum poporul român.
Unde sunteți  Sfinților  voievozi  Neagoe  Basarab,  Ștefan  cel  Mare  și  Sfânt  și
Sfinților Mucenici Brâncoveni, să vedeți ce s-a ales de mai-marii și păstorii acestui
popor din care v-ați născut și pentru care v-ați dat viața și ați mărturisit Credința?

Când s-a pus deseori problema actului pecetluirii după anul 2009, toți au spus:
“Atunci mă voi împotrivi categoric, îl voi refuza, chiar cu prețul vieții!” Acum,
când s-a pus în mișcare întreg scenariul, identic cu cel al pecetluirii, mulți se
regăsesc în aceeași dispoziție ca și atunci, că nici acum nu este încă momentul,
deși știe fiecare cam la câte compromisuri s-a pretat în perioada pandemiei și prin
provocarea vaccinării, din ignoranță sau de forță majoră. Dacă vaccinul produce
modificări genetice și inserție de nanoboți, cu consecințe ireversibile, cum se mai
poate susține că este ceva obișnuit, și că ,,încă nu a venit momentul”? Ce vor mai
mult pentru a se convinge?

Angela Merkel a declarat public că pandemia nu va fi eradicată până ce nu se vor
vaccina 7 miliarde de oameni, adică toată Planeta. În această provocare, Teologia
și întreaga Tradiție a Bisericii nu are nici o explicație? Nici o atitudine? Este
complet scoasă din calcul? Dacă vaccinarea creează deja discriminări și abuzuri
grave la nivel social și la orice nivel, cum nu vezi legătura cu Apocalipsa 13?
,,Dacă voi veți tăcea, pietrele vor striga” – le spunea Mântuitorul Iisus Hristos
ucenicilor Lui și urmașilor lor până astăzi. Și s-au ridicat oameni de știință onești,
juriști, medici, jurnaliști să spună adevărul, în locul celor care tac din Biserică.

Sf. Cuv. Paisie Aghioritul a spus că îndosarierea electronică și pecetluirea se vor
impune în mod viclean, și ne-a învățat, ca și toți ceilalți Sfinți și Mari Părinți
duhovnicești  contemporani,  ce  să  facem pentru  a  nu  fi  biruiți  prin  această
viclenie. Dar cei care au fost hipnotizați și panicați prin propaganda TV, au uitat



de orice sfat și  învățătură a Marilor Duhovnici  și  Sfinți  și  și-au plecat,  ca la
comandă, cugetul și grumajii acestui tăvălug necruțător, înlocuind Credința și pe
Dumnezeu cu acești  impostori,  despre care s-a scris  și  s-a tipărit  o  întreagă
literatură religioasă, ca niciodată, în 30 de ani, existând orice sursă de cunoștințe
și lămuriri  posibile.  Tot ce am avut nevoie s-a tipărit și  am primit pentru că
Dumnezeu ne-a purtat de grijă. De aceea, se împlinește încă o dată cuvântul
Mântuitorului:,, De n-aş fi venit şi nu le-aş fi vorbit, păcat nu ar avea; dar acum n-
au cuvânt de dezvinovăţire pentru păcatul lor” (Ioan 15, 22). Acum, Televiziunile
și Presa trădătoare au luat locul tuturor cărților, Sfinților și Marilor Duhovnici, iar
Guvernul și Puterea – locul lui Dumnezeu. Cei care, sub orice motive sau pretexte,
au acceptat aceste legi și măsuri la care s-au conformat orbește, vor ceda, pe
aceleași  motive  și  argumente  când  va  veni  și  pecetluire  propriu-zisă,  finală.
Criteriile sunt identice. Acum este repetiția generală, deja cu urmări și fără joacă
– prin decese și tragedii multiple, după care va veni cu siguranță și clipa crucială.
Avem parte efectiv de o simulare de examen, înaintea marelui examen de final.
Această simulare, însă, are și latura ei tragică și dură, întrucât costă deja și vieți
omenești, precum și destule răsturnări grave.

În completare și pentru edificare la tot ce am scris, urmăriți link-ul de mai jos
pentru a citi cuvântul Sf. Cuv. Paisie Aghioritul, legat de tot ce se petrece acum,
sub ochii noștri, și despre ceea ce va urma de acum înainte, din cartea “Trezire
duhovnicească”. Cine mai are urechi de auzit, să audă. Numai că pentru unii s-a
ajuns deja foarte departe și s-ar putea să fie prea târziu, pentru că deja, prin ce se
lucrează acum, există multe șanse să nu te mai poți întoarce niciodată. Dacă
negăm sau răstălmăcim Scripturile, dacă lepădăm tot ce ne-au lăsat scris atâția
Sfinți, și ne plecăm genunchii acestui sistem antihrist, acestea sunt semne că ne-
am însușit deja un cuget supus celui viclean. “Intraţi prin poarta cea strâmtă, că
largă este poarta şi lată este calea care duce la pieire şi mulţi sunt cei care o află.
Şi strâmtă este poarta şi îngustă este calea care duce la viaţă şi puţini sunt care o
află” (Matei 7,14). Tu, creștine, în care dintre aceste două categorii te regăsești în
aceste vremuri, nu numai tulburi și înfricoșătoare, dar chiar o amenințare cum nu
a mai fost, la adresa integrității și mântuirii tale?

Să nu fie în zadar tot ce s-a făcut și s-a scris pentru noi. Să nu-L rușinăm pe
Dumnezeu în aceste vremuri ingrate. Să nu ne rușinăm noi față de Adevăr, când
Biserica a intrat în răstignirea finală. Tot Cerul se uită la noi. Ferice de toți ce se
regăsesc acum cu Harul dar și cu suspinul Maicii Domnului, al Tuturor Sfinților și



al Puterilor îngerești, în aceste cumplite confruntări.

Cuvântul Sf. Cuv. Paisie Aghioritul (+12.07.1994), explicit pentru momentul în
care ne regăsim. ”Lumea arde. Pricepeţi asta?”:

https://www.aparatorul.md/lumea-arde-pricepeti-asta-au-cuprins-o-multe-ispite/

Doamne ajută!
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